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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over veiligheid op het spoor (ingezonden 11 maart 
2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Treinen met gevaarlijke stoffen niet 
door steden» naar aanleiding van het botsen van een passagierstrein en een 
goederentrein bij station Tilburg?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven wat de voortgang is van het veiliger maken van dichtbe-
volkte gebieden als Tilburg bij het vervoer van gevaarlijke stoffen over het 
spoor? Kunt u daarbij ook aangeven welke deel van het beschikbaar gestelde 
budget benut is en waarvoor? 

Vraag 3
Is de toegezegde 3 miljoen euro voor geluidwerende maatregelen rondom 
station Tilburg reeds benut? Wat is de planning van de besteding daarvan en 
wat is het tot nu toe daarmee behaalde resultaat? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat thans de geldende planning is inzake het vervoer van 
gevaarlijke stoffen over het spoor als de Betuweroute door werkzaamheden 
gedeeltelijk buiten gebruikt komt? Welk deel van de gevaarlijke stoffen wordt 
dan over de Betuweroute vervoerd en welk deel zal door de Brabantse steden 
rijden? 

Vraag 5
Waarom was er bij de aangereden goederentrein in Tilburg geen bufferwagon 
(nu maakte de passagierstrein rechtstreeks contact met een goederenwagon 
met gevaarlijke stoffen, met een bufferwagon was dat voorkomen)? 

Vraag 6
Waarom wordt het geluidsscherm in Breda, dat 300 meter van het station 
stopt, niet doorgetrokken, omdat juist daar de woonwijk het dichtst bij het 
spoor komt?

1 http://nos.nl/artikel/2023291-treinen-met-gevaarlijke-stoffen-niet-door-steden.html
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